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Konferencja „Wsparcie ksztacenia ustawicznego rodkami Krajowego Funduszu Szkoleniowego"

W dniu 15 czerwca 2016 roku w Ministerstwie Rodziny Pracy i Polityki Spoecznej   odbya si
konferencja   nt. „Wsparcie ksztacenia ustawicznego rodkami Krajowego Funduszu
Szkoleniowego". Bya ona powicona dziaaniu KFS w cigu ostatnich dwóch lat oraz dyskusji nad
potrzebnymi zmianami w jego funkcjonowaniu w przyszoci.

Konferencj otworzy sekretarz stanu Stanisaw Szwed, uczestniczya w niej take Hanna
witkiewicz-Zych, Dyrektor Departamentu Rynku Pracy w MRPiPS.

Uczestnicy konferencji, wród których znaleli si przedstawiciele powiatowych i wojewódzkich
urzdów pracy oraz reprezentanci partnerów spoecznych i eksperci rynku pracy, zastanawiali si
mi.in. czy KFS zapobiega utracie zatrudnienia i czy przyczynia si do zwikszenia w polskim
spoeczestwie populacji osób biorcych udzia w uczeniu si przez cae ycie? Czy interwencja
pastwa nie zastpuje rodków prywatnych? Czy dziki KFS zaczli szkoli si pracownicy i
pracodawcy, którzy wczeniej nie podejmowali aktywnoci na tym polu? Czy dziki wprowadzeniu
KFS powiatowe urzdy pracy bardziej efektywnie wypeniaj swoj misj na lokalnych rynkach pracy?

Wród trzech powiatowych urzdów pracy z caego kraju , które   w trakcie konferencji
prezentoway swoje dziaania w ramach KFS, znalaz si równie nasz Urzd.

Prezentacj dotyczc realizacji KFS w Powiatowym Urzdzie Pracy w Mawie prowadziy: Aldona
Zasina –     Z-ca Dyrektora   oraz Aleksandra Marek - Kierownik Referatu Instrumentów Rynku
Pracy i Szkolenia. Omówione zostay korzyci pynce z ksztacenia ustawicznego oraz przykady
wykorzystania rodków KFS , jak równie trudnoci zwizane z prawidowym przyznawaniem tych
rodków i ich realizacj. Zaprezentowane przykady i dobre praktyki stosowane w naszym Urzdzie
spotkay si z du aprobat i zainteresowaniem zarówno ze strony przedstawicieli innych urzdów
pracy jak i Konfederacji Lewiatan-polskiej organizacji biznesowej zrzeszajcej przedsibiorców i
pracodawców.

Zostalimy pokazani jako przykad dobrych praktyk, a nasz kierunek dziaania w zwizku z
realizacj KFS zosta wielokrotnie przywoywany jako prawidowy w wielu wypowiedziach
uczestników konferencji.

Wypracowane w trakcie konferencji wnioski bd punktem wyjcia do wprowadzenia zmian w
Regulaminie w sprawie przyznawania rodków z Krajowego Funduszu Szkoleniowego na
ksztacenie ustawiczne pracowników i pracodawców przez Powiatowy Urzd Pracy w Mawie w II
póroczu 2016 r.
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